
女士莫代尔无缝/无痕/无缝内裤/女士无缝三角裤/外贸

产品名称 女士莫代尔无缝/无痕/无缝内裤/女士无缝三角裤
/外贸

公司名称 义乌市罗莎纺织品有限公司

价格 8.00/条

规格参数 货源类别:订货
品牌:贴牌生产
货号:N2011

公司地址 浙江省义乌市江东街道宾王路508号现代城市风
景1幢1单元2101室

联系电话 86 579 85589516 13750997598

产品详情

货源类别 订货 品牌 贴牌生产
货号 N2011 适用性别 女
面料 人造纤维 底裆里料 全棉
款式 三角裤 功能 提臀、抗菌
是否无缝 是 腰型 中腰
设计特色 绣花 图案 纯色
颜色 黑/红/兰/白/粉/杏/紫等 尺码 M、L、XL
适用人群类别 女子 包装形式 盒装
包装入数 单条装 是否外贸 是
外贸类型 出口 最快出货时间 16-30天

义乌市罗莎纺织品有限公司是一家以：经营袜子、服装、衬衣.t恤、夹克、无缝内衣、针织内衣、牛仔裤
、塑身裤、纺织品等为主的公司。 座落在享誉全球的中国义乌小商品城，公司辖有多家生产企业。并直
接参与产品生产与品质控制全过程，以确保为客户按期提供高品质的产品。企业开展多种类商品的业务
，并开展来料加工、来样生产、来料装备等业务。拥有一批有多年专业经验的高素质人才，和懂得产品
工艺技术的专业人才，在这里您将得到从翻译---生产者---验货---交货---仓储---商检---报关---运输全过
程的优质服务。公司在许多国家和地区拥有广泛的客户群体，与客户建立了良好的合作关系，以直接对
话和开放性协商为特色的经营模式保证了商务运作的商速高效，在我们这里无论是零售商、分销商，每
一个客户不同的要求与标准都会得到重视和满足，并且贯穿于整个贸易的全过程。为客户实现“低成本
高品质”将是我们永恒的追求，罗莎纺织品有限公司愿以真诚专业的服务与国内外朋友建立合作，共同
发展。

yiwu rosa textile company ，located in yi wu city which is the biggest international commodity production city , is a
business company within garment， textile ，knitting and weaving products in general, it possesses the leading
development technique and outstanding management talents. it has earned a reputation, depending on scientific



management method, the first-class products, quality and service. company takes “ great variety of goods, reasonable
price and timely delivery ” as the management principle, takes ” abiding by the contract and customers foremost ”
as the service tenet, we promise to cooperate with your honored company with quality products at lower price. on the
basis of professional team of garment designing ,quality control ,our company looking forward to different ways of
cooperation ,such as textiles make order in accordance with your samples or even oem is fully welcomedvarious
products sell to many cities through the country with excellent quality, and even sell to more than 40 countries and
regions in north america, the middle east, europe, south-north asia and africa, etc.welcome good faith customer
comes to discuss the cooperation,our high quality garments include:underwear (seamless underwear ，tank top , brief
, boxer , etc)woven garment ( jacket , pants, coat, dress , shirt, beach shorts ,etc .)kniting garment （t-shirt, polo shirt,
sweater, etc.）clothing accossires (gloves, scarves, hats, socks, etc.)
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